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P R O T O K Ó Ł  Nr  XIV/11 

sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie 

odbytej w dniu  30 czerwca  2011r.  

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

Godzina rozpoczęcia:   13:00 

Godzina zakończenia:  18:40 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie - 

Pan Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych 

jest  14 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-cę Burmistrza Mieroszowa – Panią Dorotę Bekier, 

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską , 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat   

odczytał  proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Uroczyste wręczenie nadanych przez Prezydenta Federacji Rosyjskiej medali 

dla polskich kombatantów. 

4. Uroczyste przyznanie nagród za wysokie osiągnięcia sportowe i 

reprezentowanie Gminy Mieroszów w sezonie 2010-2011 oraz uroczyste 

pożegnanie Dyrektora Zespołu Szkół Nr 5 w Wałbrzychu – Pana Zenona 

Grabińskiego. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

8. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2011r. 

10. Projekt uchwały  Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany uchwały Nr 

VI/18/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 stycznia 2011r. zmieniającej 

Uchwałę Nr LVIII/261/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 października 

2010r. w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym rachunku przez 

samorządowe jednostki budżetowe prowadzące działalność w zakresie oświaty. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 2011-2024. 

12.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2010r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy Mieroszów za 2010r.  

a) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu 

finansowym i sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2010r. 

oraz informacją o stanie mienia jednostki. 

b) Opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy Mieroszów oraz informacją o stanie mienia jednostki. 

c) Opinia Komisji Ogólnej o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2010r. i informacją o stanie mienia 

jednostki. 

d) Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia lub nieudzielania 

absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa . 
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e) Opinia  Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  

w sprawie udzielenia lub nieudzielania absolutorium Burmistrzowi 

Mieroszowa. 

f) Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2010r. i informacją o stanie mienia 

jednostki. 

g) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

za 2010r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów  

za 2010r.  

h) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Mieroszowa. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie powołania Zespołu 

do spraw opiniowania kandydatów na ławników Sądu Rejonowego  

w Wałbrzychu na kadencję w latach 2012-2015. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie ustalenia opłaty  

za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXIX/212/05 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2005r. dotyczącej 

określenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mieroszów. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2011r.  

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011r.  

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2011. 

20. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych 

w zakresie działań w kierunku uzyskania przez Sokołowsko statusu 

uzdrowiska. 

21. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

22. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 



 4

23. Wolne wnioski, informacje, apele. 

24. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3.Uroczyste wręczenie nadanych przez Prezydenta Federacji Rosyjskiej 

medali dla polskich kombatantów.  

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że na wniosek 

Zarządu Związku Weteranów i Rezerwistów Wojska Polskiego Oddział Dolnośląski 

imienia 2 Armii Wojska Polskiego Prezydent Federacji Rosyjskiej nadał jubileuszowe 

medale ,,65-lat zwycięstwa w wielkiej wojnie ojczyźnianej 1941 - 1945” : 

 

1.podporucznik            Helenie  Rakoczy 

2.podporucznikowi            Franciszkowi  Ruman    

 

Ad.4.Uroczyste przyznanie nagród za wysokie osiągnięcia sportowe  

i reprezentowanie Gminy Mieroszów w sezonie 2010-2011 oraz uroczyste 

pożegnanie Dyrektora Zespołu Szkół Nr 5 w Wałbrzychu – Pana Zenona 

Grabińskiego. 

 

W związku z zakończeniem pełnienia funkcji Dyrektora Wałbrzyskiego Centrum 

Kształcenia Ustawicznego i Praktycznego im. M.T. Hubera Burmistrz Mieroszowa – 

Pan Andrzej Laszkiewicz w imieniu społeczności lokalnej, władz samorządowych 

Gminy Mieroszów i własnym złożył Panu Zenonowi Grabińskiemu serdeczne 

podziękowanie za dotychczasową współpracę : 

„Od wielu lat jest Pan obecny w życiu mieroszowskiej społeczności.                  

To dzięki Pana postawie i zaangażowaniu wielu mieroszowian miało i ma 

możliwość zdobycia średniego wykształcenia. Dziękuj ę za stwarzanie klimatu 

wzajemnego i partnerskiego współdziałania wśród pracowników oświaty i władz 

samorządowych gminy. W imieniu władz samorządowych i własnym pragnę 

przekazać Panu wyrazy uznania i szacunku za włożony trud wraz z życzeniami 

wszelkiej pomyślności w życiu osobistym”. 
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Następnie Burmistrz Mieroszowa przeszedł do wręczania nagród za wysokie 

osiągnięcia sportowe uczniom szkół podstawowych w gminie Mieroszów. Złożył 

również serdeczne podziękowania w imieniu władz samorządowych Gminy 

Mieroszów oraz własnym za dokonania na niwie sportu wręczając osobom 

wyróżnionym listy gratulacyjne następującej treści: „Realizujesz zadania 

wymagające i niełatwe. Twój wysiłek na pewno nie pójdzie na marne. Zdobytą 

wiedzę i umiejętności będziesz mieć okazję przetworzyć na mądrość życiową, 

dzięki której bez problemu odnajdziesz się w dorosłym życiu. 

Zatem jeszcze raz dziękuj ę za zaangażowanie i wytrwałą pracę uwieńczoną 

licznymi sukcesami. Zrobiłaś już dużo – nie poddawaj się, pogłębiaj wiedzę 

i umiejętności, walcz  o zaszczytne tytuły.” 

Wyróżnieni uczniowie : 

- Marcelina Bandurska 

- Wojciech Czerwonka 

-Patryk Dąbrowski 

- Anna Dursiewicz 

- Karolina Henig 

- Patrycja Łukasik 

- Martin Marci ńczyk 

- Michał Nowaczyk 

- Edyta Nowak 

- Julia Skibska 

- Laura Skibska 

- Wiktoria Sobecka 

- Kamila Tęcza 

- Dawid Żełajtys 
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Ad.5.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie poinformował, że protokół   

z sesji z dnia 31 maja 2011r. został sporządzony w terminie i wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 Protokół z sesji Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 kwietnia br. został przyjęty 

15 głosami „za”. 

 

Ad.6.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesyjnym omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.8.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz złożyła wniosek o zamieszczanie na stronie BIP 

Mieroszów sprawozdań Burmistrza z działalności w okresie miedzy sesyjnym. 

 

W nawiązaniu do sprawozdania Burmistrza Mieroszowa Radna – Pani Maria 

Chmielnicka zwróciła się z pytaniem czy jest szansa powrotu linii kolejowej na trasie 

Wałbrzych – Mieroszów. 
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Radny – Pan Robert Gałązka zwrócił się z pytaniem do kogo należy utrzymanie 

( wykaszanie traw) boiska na terenie osiedla górniczego. 

 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego – Pani Teresa Leszko podziękowała 

wszystkim, którzy uczestniczyli w obchodach 65lecia istnienia szkoły w Sokołowsku. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniami : 

1.Jakie prace są prowadzone na placu zabaw w Łącznej. 

2.Czy ze ścieżki rowerowej Nowe Siodło – Golińsk – Wiżnow będą mogli korzystać 

rolnicy i kto w związku z tym będzie odpowiadał za utrzymanie czystości tej ścieżki. 

3.Czy jest już informacja kiedy będzie remontowany most przy ul. Mickiewicza. 

4. Jaki jest zarząd nowopowstałej spółki ZGKiM, rada nadzorcza i jaki jest koszt 

funkcjonowania zarządu spółki. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem kiedy będzie czyszczona 

rzeka na terenie gminy. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem kiedy Rada pozna członków 

zarządu spółki ZGKiM. 

 

Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2011r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Iwona Wojciechowska – Zatorska informując, że zwiększenie planu dochodów 

i wydatków o kwotę 3.300zł dotyczy darowizny przekazanej przez Kopalnię KSS 

Bartnica, jaką otrzymały sołectwa: Łączna ( na wybudowanie wiaty) oraz Golińsk 

i Nowe Siodło – wymiana podłogi w świetlicy wiejskiej. 

W związku z realizacją projektu współfinansowanego ze środków z UE pn. „ Krok 

w przyszłość z nowym zawodem” zwiększono dochody i wydatki na kwotę 37.836zł. 

Ponieważ ZGKiM w Mieroszowie ulega likwidacji a w jego miejsce zawiązała się 

Spółka z o.o. ze 100% udziałem Gminy, rozwiązano rezerwę ogólną na kwotę 5.000zł 
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w celu wniesienia kapitału do Spółki. Ponadto czynsze pochodzące z mienia 

komunalnego kwota 1.120.000zł oraz opłaty cmentarne 26.400zł zasilą dochody 

gminy i zostaną przeznaczone na wydatki związane z utrzymaniem i administracją 

cmentarza oraz wydatki związane z zarządzaniem, administracją i eksploatacją 

zasobów komunalnych.  

Po przeprowadzonych przetargach dokonano zmiany wartości zadań inwestycyjnych 

i tak :  

1. zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne : „Przebudowa drogi gminnej ul. 

Strzelców w Mieroszowie oraz remont drogi powiatowej nr 3399 D na odcinku 

ulicy Hożej i części ulicy Kwiatowej w Mieroszowie”, dz.600, rozdz.60016, 

§ 6050 o kwotę 605.500,00zł. 

2. zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne: „Remont budynku przy 

ul. Żeromskiego 28 w Mieroszowie”, dz.700, rozdz.70005, §6050 o kwotę 

188.000,00zł. 

3. zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne: „Budowa Gminnego Centrum 

Edukacyjno – Sportowego - Gimnazjum, Szkoła Podstawowa  z salą sportową Etap 

II Szkoła Podstawowa z   częścią wspólną”,  dz. 801, rozdz. 80101, § 6050 o kwotę 

1.000.000,00zł. 

4. zmniejszono wydatki na zadanie inwestycyjne:„Budowa oświetlenia drogowego 

w ul. Wałbrzyskiej w Mieroszowie”, dz.900, rozdz.90015, §6050 o kwotę 

50.000,00zł. 

5. zmniejszono wydatków na zadanie inwestycyjne: „Rozwój infrastruktury 

turystyczno - rekreacyjnej w strefie pogranicza Broumovsko - Mieroszowskiego - 

2 etap Ścieżka rowerowa Golińsk - Nowe Siodło - Viżnow”,  dz.926, rozdz.92605, 

§ 6050 o kwotę 220.000,00zł. 

Łączna kwota zmniejszenia wynosi : 1.683.500,00zł. 

Wprowadzono do budżetu zadanie, na które gmina otrzyma dotację z NFOŚiGW pn. 

Rekultywacja składowiska odpadów w Mieroszowie”,  dz. 900, rozdz. 90001, § 6050 

na kwotę 380.000,00zł .  

Ponieważ pod koniec 2010r. wpłynęły do gminy środki na zwrot poniesionych 

kosztów budowy Gminnego Centrum Edukacyjno – Sportowego zadanie 
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współfinansowane ze środków UE, w kwocie 760.000zł, która to transza była 

planowana w budżecie na 2011r. skorygowano plan dochodów w rozdziale 80195 

w §6298 o kwotę 1.383.500zł, na którą składa się transza 760.000zł oraz kwota różnic 

kursowych po jakich bank przelicza euro kursem dnia zasilając wydzielony rachunek 

(kursy euro przyjęte we wnioskach o płatność wynosiły np: 4,4960zł, 4,2135zł, 

3.9743zł, 3.9650zł,  natomiast kursy euro, po których bank przeliczał środki mieściły 

się w granicach 3,8 – 3,9zł). Po przeanalizowaniu sprzedaży nieruchomości za 

I półrocze br., których wartość osiągnęła kwotę ok. 470.000zł, skorygowano plan 

roczny przyjęty do budżetu na 2011r. w rozdziale 70005 w §0770 o kwotę 300.000zł. 

Ponadto urealnione zostały dochody gromadzone na wydzielonych rachunkach 

jednostek budżetowych zał. Nr 1 do niniejszej uchwały. 

Ponieważ zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

po stronie dochodów i wydatków pomiędzy działami, co jest wyłączną kompetencją 

organu stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej 

sprawie jest uzasadnione. 

 

Burmistrz Mieroszowa odniósł się do złącznika nr 2 do projektu uchwały – zadania 

inwestycyjne pkt. 12, nad którym toczyła się dyskusja na Komisji Ogólnej informując, 

że w decyzji Starosty Wałbrzyskiego z dnia 15 lutego 2010r. dotyczącej zamknięcia 

składowiska śmieci w Mieroszowie określono techniczny sposób zamknięcia tego 

składowiska, a także został określony harmonogram działań związanych 

z rekultywacją składowiska. Z tej decyzji wynika, że granicznym terminem wykonania 

ostatnich zabiegów związanych z rekultywacją jest data 31 grudnia 2012r., jest to 

termin dla gminy wiążący. 

Biorąc pod uwagę procedowanie z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska 

w ramach możliwości, które na dzisiaj zostały określone przez NFOŚ jest teraz 

niepowtarzalna szansa na pozyskanie i tak już wynegocjowanych i potwierdzonych 

przez NFOŚ dotacji dla gminy Mieroszów w kwocie 1.000.000zł. Trudno teraz 

powiedzieć, co będzie w następnym roku jeśli chodzi o zasady finansowania 

przedsięwzięć proekologicznych. 
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Burmistrz zwrócił się do radnych o wzięcie pod uwagę powyższych faktów ponieważ 

jest to zadanie własne gminy. Wysypisko jest obiektem gminy i na niej ciąży 

obowiązek zrekultywowania i przywrócenia do stanu wynikającego z nałożonej 

decyzji przez Starostę Wałbrzyskiego. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

negatywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje 

w tym punkcie. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że na Komisji  Ogólnej projekt uchwały był 

długo dyskutowany, a teraz się okazuje, że jest decyzja Starosty że gmina musi 

zrekultywować wysypisko do końca przyszłego roku. To zdanie nie zostało 

umieszczone w budżecie gminy na ten rok. Jeżeli to uchwała zostanie przez radnych 

przyjęta to będzie wniosek, żeby środki na to zadanie Rada znalazła w budżecie. 

Dlatego kierownicy wszystkich jednostek na terenie gminy będą musieli zastanowić 

się już teraz co zrobić, żeby zdecydowanie obniżyć koszty funkcjonowania. Dyrektor 

MCK powinien zastanowić się nad sprzedażą bądź dzierżawą sali przy ul. Sportowej. 

 

Burmistrz Mieroszowa po części zgodził się z wypowiedzią przedmówcy, 

ale decyzja była wydana na zarządcę obiektu tj. Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej. Tą decyzje otrzymał Kierownik ZGKiM i generalnie procedura 

zamknięcia dotyczyła zarządcy. Dopiero kiedy zostały przekazane zadania w zakresie 

gospodarki odpadowej do SANIKOMU i wysypisko zostało zamknięte została 

podpisana umowa o administrowaniu tego obiektu przez spółkę SANIKOM. 

Rzeczywiście ta decyzja powinna być przytoczona na posiedzeniu Komisji Ogólnej, 

ale faktem jest, że ta decyzja obowiązuje i dotyczy gminy ponieważ ona jest teraz 

właścicielem nieruchomości. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zauważył, że została 

przekazana decyzja Starosty, że wysypisko trzeba zamknąć. Wtedy rozpoczęto 

poszukiwania firny, która zajmie się sprawami związanymi z odpadami na ternie 

gminy. Tutaj gmina została oszukana ponieważ firma Sanikom, która zajęła się 

wywożeniem odpadów z terenu gminy zobowiązała się do rekultywacji tego 

wysypiska. Natomiast z treści porozumienia podpisanego przez Gminę i spółkę 

Sanikom nie wynika, że spółka miała przeprowadzić rekultywację. Skoro gmina musi 

znaleźć środki w wysokości 380 000 zł w przeciągu dwóch lat, to trzeba zapomnieć 

o jakichkolwiek inwestycjach w 2012r., jeśli jest plan wybudowania nowej szkoły. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że historia wysypiska jest dłuższa, bo ta 

inwestycja została zrealizowana w 1987 roku ze środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i była to pierwsza kwatera. W ramach dokumentacji był 

przewidziany drugi etap realizacji wysypiska czyli kolejna kwatera, ale nigdy nie było 

takiej potrzeby. Dobrze, że takie wysypisko istniało bo mieszkańcy mieliby problemy 

ze stawkami za odpady komunalne już dawno. Prawdą jest, że w pierwszej  z rozmów 

z  Sanikomem to oni mieli zająć się rekultywacją, ale była też wtedy mowa, że na 

bazie tego wysypiska powstanie punkt przeładunkowy. Potem radni byli informowani, 

że obszar funkcjonowania spółki znacznie się poszerzył do 17 gmin z dwóch 

powiatów. W związku z tym cała pierwotna koncepcja uległa weryfikacji i w 

Mieroszowie nie będzie punktu przeładunkowego. Będzie tylko urządzony 

gromadzenia odpadów trudnych, który obecnie funkcjonuje na terenie Spółki ZGKiM 

w układzie kontenerów. Tam jest gromadzony zużyty sprzęt AGD i RTV. 

Jeżeli w tej chwili gmina ma możliwość skorzystania z dużej pomocy to warto 

zaryzykować, tym bardziej, że w trakcie rozstrzygnięcia przetargu na przeprowadzenie 

rekultywacji może się okazać, że koszt ulegnie weryfikacji i będzie niższy, niż obecnie 

zakładany. 

 

Radna – Pani Dorota Błażejowska zwróciła się z pytaniem czy decyzja o 

konieczności zrekultywowania wysypiska jest ostateczna. 
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Burmistrz  poinformował, że na dzisiaj trudno jest powiedzieć czy Starosta zmieni 

swoją decyzję ponieważ gmina jeszcze się nie zbliża do maksymalnego terminu tj 

31.12.2011 roku. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że nie może zdarzyć się sytuacja, że po 

rozpoczęciu tej inwestycji zabraknie środków na oświetlenie uliczne albo utrzymanie 

dróg w zimie. 

Pan Brzęcki jeszcze raz zwrócił się do dyrektora MCK z prośbą o zastanowienie się 

nad sprzedażą budynku przy ul. Sportowej. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz w odniesieniu do wypowiedzi 

Radnego – Pana Brzęckiego poinformował, że nie można w stosunku do 

obowiązującego prawa łączyć wydatków bieżących z wydatkami majątkowymi. 

Ustawodawca zdecydował, że wydatki majątkowe są możliwe tylko z dochodów 

majątkowych a wydatki bieżące z dochodów bieżących i jeżeli jest inaczej dochodzi 

do łamania dyscypliny finansów publicznych. Trzeba pamiętać, że zaoszczędzonych 

środków na wydatkach bieżących nie można realizować inwestycji. To wynika ze 

znowelizowanej ustawy o finansach publicznych. 

 

Radny – Pan Henryk Mizera poinformował, że z informacji jaki zasięgnął  

w Starostwie termin narzucony gminie na zrekultywowanie wysypiska  

jest ostateczny i reguluje go ustawa – prawo o ochronie środowiska, która mówi, 

że właściciel wysypiska śmieci po zaprzestaniu działalności jest zobowiązany do 

przeprowadzenia rekultywacji tego terenu. 

Ponadto Radny – Pan Mizera zaapelował do radnych o przyjęcie omawianego 

projektu uchwały ponieważ może się zdarzyć tak, że jeżeli gmina nie skorzysta ze 

środków NFOŚ to będzie musiała zrealizować tą inwestycję w ramach własnych 

środków. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej  poddał pod głosowanie omówiony projekt uchwały informując 
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jednocześnie, że zgodnie z §81 Statutu Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne 

imienne tj. Radni wyczytani z listy opowiedzą się „za” podjęciem uchwały,  będą 

„przeciw” lub ”wstrzymają się” od głosu. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni: Maria Chmielnicka, Robert Gałązka, 

Ryszard Gubernat, Marcin Komorowski, Agnieszka Kozłowska, Agnieszka Mądrzak  

- Wendycz , Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Michał Sowa, 

Katarzyna Ubik. 

 

Wstrzymali się od głosu Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzecki, Ryszard 

Sierakowski, Mieczysław Wujda. 

 

Uchwała Nr XIV/47/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Mieroszów na 2011r. została 

podjęta 11 głosami „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany 

uchwały Nr VI/18/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 stycznia 2011r. 

zmieniającej Uchwałę Nr LVIII/261/10 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 

października 2010r. w sprawie gromadzenia dochodów na wydzielonym 

rachunku przez samorządowe jednostki budżetowe prowadzące działalność w 

zakresie oświaty omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, 

informując, że ze względu na możliwość pozyskiwania  środków  z różnych źródeł, 

które mogą być gromadzone na wydzielonym rachunku jednostek budżetowych 

działających w obszarze oświaty oraz  ponoszenie kosztów    na realizacje  zadań na 

które pozyskano środki zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w przedmiotowej 

uchwale  oraz jej podjęcia . 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał 

go pod głosowanie. Uchwała Nr XIV/48/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 

czerwca 2011r. w sprawie zmiany uchwały Nr VI/18/11 Rady Miejskiej w 

Mieroszowie z dnia 28 stycznia 2011r. zmieniającej Uchwałę Nr LVIII/261/10 Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 października 2010r. w sprawie gromadzenia 

dochodów na wydzielonym rachunku przez samorządowe jednostki budżetowe 

prowadzące działalność w zakresie oświaty została podjęta 15 głosami „za” 

( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 2011-2024 

omówiła Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska informując, że 

załącznik nr 1 – Przepływy pieniężne i kwota długu otrzymuje nowe brzmienie, 

w którym kolumnę Przewidywane wykonanie w 2010r. aktualizuje się uwzględniając 

rzeczywiste wykonanie zgodnie ze sprawozdaniem Rb 28S na dzień 31.12.2010r. 

Zmienia się kwoty dochodów bieżących (poz.1.1.) dochodów majątkowych (poz.1.2.) 

oraz wydatków bieżących (poz. 2) i wydatków majątkowych (poz.9) w 2011r. Zmiana 

podyktowana jest dostosowaniem do zgodności planu w tym zakresie z wielkościami 

ustalonymi w budżecie Gminy Mieroszów. 

W związku ze zmianą wartości zadań inwestycyjnych po przeprowadzonych 

przetargach wystąpiła konieczność zmiany załącznika nr 2, który zawiera wykaz 

przedsięwzięć realizowanych w latach 2011-2014:  
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1. Przebudowa drogi gminnej ul. Strzelców w Mieroszowie oraz remont drogi 

powiatowej nr 3399 D na odcinku Hożej i części ulicy Kwiatowej  w Mieroszowie – 

zmniejszenie o kwotę 605 500 zł. 

2. Budowa Gminnego Centrum Edukacyjno – Sportowego – Gimnazjum, Szkoła 

Podstawowa z salą sportową Etap II Szkoła Podstawowa z częścią wspólną – 

zmniejszenie o kwotę 1.000.000zł 

3. Program operacyjny EWT – Rozwój infrastruktury turystyczno – rekreacyjnej 

w strefie pogranicza Broumovsko – Mieroszowskiego – 2 etap: Ścieżka rowerowa 

Golińsk – Nowe Siodło - Viżnow – zmniejszenie o kwotę 220.000zł. Ponadto przyjęto 

do realizacji nowe zadanie: Rekultywacja składowiska odpadów w Mieroszowie. Jego 

okres realizacji 2011-2012 rok daje podstawę do umieszczenia tego zadania 

w wykazie przedsięwzięć. Jednocześnie, aby zachować równowagę i sfinansować 

wydatki majątkowe wystąpiła konieczność zwiększenia planowanego kredytu w 2012r 

do wysokości 1.956.069zł ze spłatą w ciągu 8 lat oraz zaciągnięcia nowego w 2015r w 

wysokości 184.800zł ze spłatą w 2016r. Zgodnie z tym zaplanowano również 

wysokość rozchodów. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest 

uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

negatywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie, informując że zgodnie z §81 Statutu Gminy Mieroszów będzie to 

głosowanie jawne imienne tj. Radni wyczytani z listy opowiedzą się „za” podjęciem 

uchwały,  będą „przeciw” lub ”wstrzymają się” od głosu. 
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Za podjęciem uchwały głosowali Radni: Maria Chmielnicka, Robert Gałązka, 

Ryszard Gubernat, Marcin Komorowski, Agnieszka Kozłowska, Agnieszka Mądrzak 

Wendycz , Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Michał Sowa, 

Katarzyna Ubik. 

 

Wstrzymali się od głosu Radni: Dorota Błażejowska, Piotr Brzecki, Ryszard 

Sierakowski, Mieczysław Wujda. 

 

Uchwała Nr XIV/49/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów na lata 

2011-2024 została podjęta 11 głosami „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz informując, że zgodnie z zapisami Uchwały Budżetowej Gminy 

Mieroszów na 2011r. Nr VI/20/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 stycznia 

2011r. przewiduję się zaciągnięcie kredytu długoterminowego do kwoty 2.180.468zł. 

Zaciągnięcie kredytu w tej wysokości pozwoli na realizację zapisanego w budżecie 

planu rozchodów  na bieżący rok. 

Skutki finansowe dla budżetu przy kredycie 2.180.468zł i następujących założeniach 

to: 

• Karencja w spłacie kapitału – 9 miesięcy od zawarcia umowy kredytowej (odsetki 

95.970 zł), 

• Okres spłaty – 68 miesięcy od maja 2012 roku do grudnia 2017 roku, 

• Stopa procentowa – WIBOR 3M 4,45%, 

• Marża banku – 1,5% ,  

• Prowizja przygotowawcza – 1,5% ( 32.707zł), 



 17

• Odsetki za okres kredytowania licząc od spłaty w maju 2012r do grudnia 2017r.                  

– 372.990zł, 

• Raty kapitałowe – 67 rat po 32.060zł, 1 rata wyrównawcza 32.448zł, 

• Łączny koszt kredytu – 501.667zł. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że planowany kredyt 

długoterminowy w wysokości 2.180.468zł. będzie zapotrzebowany w czterech 

kolejnych transzach w wysokości 700 000zł, 400 000zł, 700 000zł, 380 468zł 

i wykorzystany w części na realizację inwestycji z załącznika inwestycyjnego w tym:  

• przebudowa drogi gminnej ul. Strzelców w Mieroszowie oraz remont drogi 

powiatowej nr 3399 D na odcinku ulicy Hożej i części ulicy Kwiatowej 

w Mieroszowie,  

• remont budynku przy ul. Wojska Polskiego 3 w Mieroszowie, 

• Remont budynku przy ul. Żeromskiego 28 w Mieroszowie. 

• Rozwój infrastruktury turystyczno- rekreacyjnej w strefie pogranicza 

Broumovsko- Mieroszowskiego – 2 etap Ścieżka rowerowa Golińsk – Nowe 

Siodło – Viżnow,  

• Centra wypoczynku i rekreacji w sołectwach – II etap: Centrum wypoczynku i 

rekreacji w Golińsku. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje 

w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard 

Gubernat  odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie informując 
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że zgodnie z §81 Statutu Gminy Mieroszów będzie to głosowanie jawne imienne tj. 

Radni wyczytani z listy opowiedzą się „za” podjęciem uchwały,  będą „przeciw” lub 

”wstrzymają się” od głosu. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni: Maria Chmielnicka, Robert Gałązka, 

Ryszard Gubernat, Marcin Komorowski, Agnieszka Kozłowska, Agnieszka Mądrzak 

Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Michał Sowa, 

Katarzyna Ubik, Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, Ryszard Sierakowski, 

Mieczysław Wujda. 

 

Uchwała Nr XIV/50/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie, z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego został podjęta 15 głosami „za” 

jednogłośnie. 

 

Podjęta uchwała stanowi złącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.13.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego za 2010r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy Mieroszów za 2010r. omówił  Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz, przedstawiając sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Mieroszów za 2010 rok: ”Uchwalony przez Radę Miejską plan dochodów na 2010r 

wynoszący na początek roku 22.777.655zł został zwiększony uchwałami Rady 

Miejskiej oraz  zarządzeniami do kwoty 24.448.540,05zł tj. o 1.670.885,05zł. 

Wykonanie dochodów za 2010r. to kwota  23.177.458,49zł co stanowi  94,8% 

rocznego planu. Szczegółowe zmiany w dochodach zawarte są w załączniku nr 3 

sprawozdania z wykonania budżetu, które szanowna Rada otrzymała. 

Struktura wykonania dochodów przedstawia się następująco: 

- Dochody sfery transferowej stanowią 75,1 % ogólnych dochodów 

- Dochody własne  24,9 % ogólnych dochodów i w takim zakresie dochodów 

mieliśmy wpływ na ich wysokość. 
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Wykonanie dochodów gminy w układzie syntetycznym wraz z opisem przedstawia 

tabela zamieszczona na stronie 2 i 3 sprawozdania z wykonania budżetu. 

Struktura wykonania dochodów wg źródeł pochodzenia przedstawia się następująco: 

- Dochody własne                                    -    5.779.001,60zł –  24,9 % dochodów 

- Udziały w dochodach budżetu państwa -   2.567.902,38zł  – 11,1 % dochodów 

- Subwencje           -  5.910.597zł –   25,5 % dochodów 

- Dotacje celowe  oraz środki  pozyskane 

  z innych źródeł                                        -  8.919.957,51zł  -  38,5 % dochodów 

---------------------------------------------------------------------------------- 

  R a z e m - - - - -       23.177.458,49zł  -  100 % 

 

Realizacja dochodów w poszczególnych działach kształtowała się następująco: 

Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo 

Wykonanie dochodów z tytułu sprzedaży składników majątkowych zostały wykonane 

ponad założony plan w kwocie 156.580zł tj.  104,4%. 

Pozyskane zostały środki w kwocie 17.760 zł z Urzędu Marszałkowskiego  

z przeznaczeniem na konserwację rowów z odbudową przepustów w miejscowości 

Łączna. 

Dział 600 –Transport i łączność  

Ogółem wykonanie planu dochodów w tym dziale wyniosło 876.011,26zł tj. 98,7 % 

planu rocznego i dotyczy  opłaty parkingowej a także dotacji otrzymanej  

od Marszałka Województwa Dolnośląskiego z przeznaczeniem na zadanie Odbudowa 

drogi gminnej ul. Parkowa w Sokołowsku kwota 232.050zł. oraz kwoty 630.186,76zł,  

na którą składają się środki otrzymane z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 

i Administracji na odbudowę mostu na potoku Sokołowiec w Sokołowsku 239.120zł 

oraz 391.066,76zł z DUW środki z rezerwy celowej na usuwanie skutków klęsk 

żywiołowych na zadanie Odbudowa drogi gminnej i kanału odprowadzającego wodę 

w ul. Unisławskiej w Sokołowsku . 

Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa 
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Założony na 2010r. plan w wysokości 1.290.000zł  zrealizowano na poziomie 

721.137,83zł co stanowi 55,9% planu. 

Sprzedaż majątku wykonano w wysokości 616.276,11zł  co stanowi 51,4% planu. 

Dział 710 Działalność usługowa 

W roku 2010 otrzymaliśmy dotację 800zł na utrzymanie cmentarzy i pomników wojennych. 

Wykorzystano 800zł tj. 100% planu. 

Dział 750 – Administracja publiczna 

 

Dochody w tym dziale zrealizowano w kwocie 206.880,06zł co stanowi 149,1% planu 

i dotyczą one: 

- dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa na realizację zadań bieżących  

z zakresu administracji rządowej, którą otrzymaliśmy w pełnej, planowanej 

wysokości tj. 79.003zł. 

- dotacji celowej otrzymanej z budżetu państwa na spis rolny 8.491,07zł, 

- kwota 24.470,18zł to zwrot kosztów poniesionych w 2009r. na Dni integracji 

polsko – czeskiej z EFRR. 

Pozostałe dochody to: 

- dochody własne realizowane przez Urząd Miejski, które wykonano na poziomie 

94.915,81zł . 

Dział 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony 

prawa oraz sądownictwa 

Dochody w tym dziale odnoszą się do otrzymanych dotacji celowych przeznaczonych 

na: 

- na wydatki związane z prowadzeniem i aktualizacją rejestru wyborców 1.242,29zł, 

- na wydatki z przeznaczeniem na wybory Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 

kwota 30.048zł, 

- wybory wójtów, burmistrzów i prezydentów miast  kwota 37.036zł. 

Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

Na zadania z zakresu obrony cywilnej otrzymaliśmy dotację celową z budżetu państwa 

w planowanej wysokości a mianowicie 1.000zł. 

Dział 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych    
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                   jednostek nie posiadających osobowości prawnej 

Dochody w tym dziale były znaczące dla całego budżetu a ich realizacja miała duży 

wpływ na realizację wydatków w 2010 roku. 

Stanowią one 30,2 % ogólnych dochodów budżetu gminy. 

Ogółem wykonanie dochodów w tym dziale wyniosło 103 % planu rocznego tj. 

6.993.944,21zł.  

Powyżej planu przebiegała realizacja dochodów: 

§0360 – Podatek od spadków i darowizn – wykonanie 832,7 % planu, 

§0910 – Odsetki od nieterminowych wpłat z tyt. podatków i opłat – 203,4% planu 

(WZWIK) 

§0500 – Podatek od czynności cywilnoprawnych osoby prawne – 152,7 % planu, 

§0500 – Podatek od czynności cywilnoprawnych osoby fizyczne – 119,6 % planu, 

§0330–Podatek leśny od osób fizycznych -  wykonanie 101,7 % planu, 

§0330–Podatek leśny od osób prawnych -  wykonanie 103,4 % planu 

§0310 – Podatek od nieruchomości od osób prawnych – wykonanie 102,5% planu, 

§0310 – Podatek od nieruchomości od osób fizycznych – wykonanie 101,7% 

planu, 

§0410 – Wpływy z opłaty skarbowej – wykonanie 109,8% planu, 

§0480-Wpływy z opłat za zezwolenie na sprzedaż alkoholu  – wykonanie 103,1 % 

planu. 

Pozostałe dochody ukształtowały  nieco poniżej zakładanego planu na 2010r.  

Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa wykonane zostały 

w 98,1%, dla porównania w analogicznym okresie roku ubiegłego 91,1%.W  roku 

2010r. udzielono 13 podatnikom umorzeń (w podatku rolnym 4 osoby, od 

nieruchomości 8 osób, leśny 1 osoba) w podatkach od osób fizycznych na łączną 

kwotę 4.154,00zł. 

W  tym samym okresie udzielono 1 zwolnienia  płatności zaległości w podatku   

od nieruchomości od osób prawnych  w kwocie 78.858,46zł.,  podjęto 1 decyzję 

o odroczeniu terminu płatności podatku od nieruchomości  na kwotę 163.768zł oraz 

podjęto 1 decyzję o umorzeniu na kwotę 10.608zł. Podjęto 1 decyzję o umorzeniu na 

kwotę 4.060,7zł podatku rolnego. 
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Dział 758 – Różne rozliczenia 

Dochody w tym dziale odnoszą się do otrzymanych w 2010 roku  części subwencji 

ogólnej,  wyrównawczej i równoważącej, które otrzymaliśmy w pełnej planowanej 

wysokości.  

Dział 801 – Oświata i wychowanie 

Dochody w tym dziale dotyczą: 

-czynszów za lokale mieszkalne w obiektach szkolnych, 

-otrzymanej dotacji celowej i rozwojowej w wysokości 96.080zł na projekt 

„Najlepsza pora pójść do przedszkola. Zespół Szkolno-Przedszkolny 

w Sokołowsku wzbogaca i wydłuża czas pracy”, 

- odpłatności za korzystanie z usług Przedszkola Miejskiego w Mieroszowie oraz 

dotacji jaką otrzymało Przedszkole z Urzędu Marszałkowskiego na przebudowę  

i termomodernizację kwota 231.102zł, 

- dopłat za wyżywienie tzw. „ wsad do kotła”, 

-środków otrzymanych od KSS Bartnica 500.000zł oraz zwrotu poniesionych 

kosztów budowy w roku 2009r. projektu współfinansowanego ze środków UE 

p.n. „Budowa Gminnego Centrum Edukacyjno-Sportowego-Gimnazjum, Szkoła 

Podstawowa z salą sportową” w kwocie 4.103.510,31zł oraz projektu pn. Poprawa 

kompetencji osobistych i językowych mieszkańców Gminy Mieroszów nauka 

języka angielskiego, czeskiego i niemieckiego, współfinansowanego ze środków 

UE – kwota 85.946,86zł.  

Dział 852 – Pomoc społeczna 

Realizacja dochodów w tym dziale to głównie dotacje celowe przekazywane  

z budżetu państwa (poprzez Dolnośląski Urząd Wojewódzki ) na zadania zlecone  

z zakresu administracji rządowej oraz na realizację zadań własnych ( utrzymanie 

Ośrodka Pomocy Społecznej, dożywianie uczniów i najuboższych). 

Ogółem wykonanie dochodów w dziale 852 wyniosło 2.481.776,57zł co stanowi 

100% planu rocznego. 

Na dożywianie uczniów i najuboższych w 2010r otrzymaliśmy dotację celową 

(rozdział 85295) w wysokości 220.000zł, co stanowi 100% planu rocznego. 

W rozdziale 85219 otrzymaliśmy dotację celową w kwocie 85.868,90zł na realizację 
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projektu systemowego „Razem w przyszłość” współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 

W tym dziale dochody to dotacja celowa w wysokości 59.095zł z przeznaczeniem na 

sfinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

(stypendia), która wg stanu na 31.12.2010r. została wykorzystana w kwocie 

32.855,68zł tj.55,6% planu rocznego, ze względu na przekroczone kryterium 

dochodowe  przypadające na 1 członka rodziny. 

Dział: 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

W rozdziale 90001 kwota 124.095zł dotyczy środków z Urzędu Marszałkowskiego na 

zadanie pn. „Budowa urządzeń kanalizacji sanitarnej w Mieroszowie”. W rozdziale 

90019 ujęto środki z związane z gromadzeniem opłat i kar za korzystanie ze 

środowiska  kwota 201.348,67zł. 

Dział: 926 – Kultura fizyczna i sport 

Rozdział:  92605 - Zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu §2708 kwota 

17.211,02zł dotyczy zwrotu kosztów  poniesionych w 2009r. na zadanie Ścieżką 

Mieszka i Dobrawy – dni współpracy w ramach pogranicza Broumovsko -

Mieroszowskiego dofinansowane ze środków UE oraz §6298 kwota 112.693,26zł 

zadanie pn. Zagospodarowanie turystyczne narciarskich i rowerowych tras pogranicza 

Broumovsko – Mieroszowskiego” w tym zakup skutera śnieżnego, projekt 

dofinansowany ze środków UE.  

 

WYDATKI:  

Planowane na początku roku wydatki w wysokości  22.639.713zł zostały zwiększone 

uchwałami Rady Miejskiej oraz  moimi zarządzeniami  o kwotę 1.828.314,53zł 

i wg stanu na 31.12.2010r. zaplanowane zostały w wysokości 24.468.027,53zł. 

Wykonanie planu wydatków wyniosło 22.729.249,83zł co stanowi 92,9 % planu 

rocznego po zmianach. 

Wydatki w poszczególnych działach mieszczą się w granicach sum planowanych. 
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Realizację wydatków w poszczególnych działach i rozdziałach przedstawiono  

w sprawozdaniu opisowym z wykonania budżetu oraz w załącznikach  

do sprawozdania. 

W wydatkach ogółem w wysokości 22.729.249,83zł, wydatki bieżące wyniosły  

16.859.253,99zł,  co stanowi 74,2%.  Wydatki majątkowe to kwota 5.869.995,84zł , 

która stanowi 25,8  % ogólnych wydatków. 

 Udział wydatków w poszczególnych działach w stosunku do ogólnej kwoty 

wydatków przedstawia się następująco: 

Dział 010-Rolnictwo i łowiectwo                    -             58.963,90zł  -   0,3 % 

Dział 600-Transport i łączność                         -        1.488.095,00zł  -  6,5 % 

Dział 700-Gospodarka mieszkaniowa              -            219.982,64zł  -  0,9 % 

Dział 710-Działalność usługowa     -               20.763,38zł  -  0,1 % 

Dział 750-Administracja publiczna                 -          2.901.637,48zł  - 12,8 % 

Dział 751-Urzędy naczelnych organów władzy 

                 państwowej, kontroli i ochrony 

                 prawa i sądownictwa                      -                   68.325,29zł -    0,3 % 

Dział 754-Bezpieczeństwo publiczne  

                 I ochrona przeciwpożarowa           -                  111.813,86zł -    0,5 % 

Dział 756 – Dochody od osób prawnych 

                   od osób fiz. i od innych jedn. 

                   nieposiad. osob. prawnej 

                   oraz wydatki związane z ich 

                   poborem    -                 22.718,3zł  - 0,1% 

Dział 757-Obsługa długu publicznego           -                     424.515,38zł  -1,9 % 

Dział 801-Oświata i wychowanie   -            10.818.105,10zł  – 47,6 % 

Dział 851-Ochrona zdrowia                           -                  134.991,91zł -   0,6 % 

Dział 852-Pomoc społeczna    -              3.783.416,28zł -  16,6 % 

Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie 

  polityki społecznej   -         175,91zł  - 0,0 

Dział 854-Edukacyjna opieka wychowawcza -                294.431,72zł -   1,3 % 

Dział 900-Gospodarka komunalna  
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        i ochrona środowiska                      -                830.546,50zł -   3,6 % 

Dział 921-Kultura i ochrona 

                 dziedzictwa narodowego                -             1.258.044,54zł -   5,6 % 

Dział 926-Kultura fizyczna i sport                  -                292.722,61zł -   1,3 % 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 R a z e m        -           22.729.249,83zł – 100 % 

 

Jak wynika z przedstawionego zestawienia największe wydatki poniesiono  

na oświatę a mianowicie 47,6  % wszystkich wydatków 2010 roku,  między innymi ze 

względu na duże wydatki inwestycyjne i tak: 575.930,28zł to Przebudowa wraz 

termomodernizacją Przedszkola Miejskiego w Mieroszowie oraz kwota 3.652.979,08zł 

na zadanie pn. Budowa Gminnego Centrum Edukacyjno- Sportowego  -  Gimnazjum, 

Szkoła Podstawowa z salą sportową  w tym: -Etap I kompleks rekreacyjno-turystyczny 

realizowany w ramach projektu: „Rozwój infrastruktury turystyczno – rekreacyjnej 

w strefie pogranicza Broumovsko - Mieroszowskiego – 1 etap. 

Pomniejszając wydatki ogółem w oświacie o wydatki inwestycyjne, to wydatki na 

oświatę stanowiły w 2010 roku  29%wszystkich wydatków. 

Z upoważnienia Wysokiej Rady w 2010 roku zaciągnęliśmy w Banku BGŻ 

O/Wałbrzych, kredyt długoterminowy z przeznaczeniem na spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów w kwocie 

2.330.498zł. 

W 2010r. spłaciliśmy: 

1)  raty kredytów zaciągniętych w BGŻ O/Wałbrzych          -          2.172.600zł 

2) raty pożyczek zaciągniętych w WFOŚiGW Wrocław       -      295.840zł            --

----------------------------------------------------------------------------------------------- 

     Razem - - - - - - --                    2.468.440zł 

 

Na dzień 31.12.2010r  zadłużenie  z tytułu kredytów i pożyczek wyniosło: 

  1.BGŻ O/Wałbrzych                                       6.131.253,22zł (spłata do 2016 )  

  2.WFOŚiGW Wrocław                 1.625.160,00zł (spłatado 2015 )  
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 ------------------------------------------------------------------------------------------------ 

O g ó ł e m                          -  7.756.413,22 zł 

INWESTYCJE  

Wydatki inwestycyjne w 2010r wyniosły  5.869.995,84zł. 

Środki pozyskane z zewnątrz na inwestycje  wyniosły 4.093.848,43zł i stanowiły 

69,7% w ogólnej kwocie wydatków inwestycyjnych. 

Analityczne omówienie wszystkich wydatków inwestycyjnych znajduje się na 

stronach 33 - 38 sprawozdania opisowego z wykonania budżetu gminy za 2010r. 

Wpływy i wydatki zwi ązane z gromadzeniem środków z opłat i kar za 

korzystanie ze środowiska rozdział  90019: 

Wpływy i wydatki wraz ze stanem środków na początek roku  stanowią kwotę 

201.348,67 zł i zostały przedstawione szczegółowo w zał. nr 8 do sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2010 rok. 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Analizę działalności ZGKiM w 2010 roku przedstawiono w sprawozdaniu opisowym 

na stronach 40 – 44. 

Należy zauważyć, że w ciągu 2010 roku  wzrosły stany należności i zobowiązań 

w ZGKiM w stosunku do stanów na początek roku. 

Stan należności na koniec roku wyniósł  - 783.389,30zł ( wzrost o 113.378,12zł) 

Stan zobowiązań na koniec roku wyniósł – 732.947,97zł  (wzrost o 129.490,47zł) 

Należności wymagalne w ogólnej sumie należności powiększonych o odpis 

aktualizujący należności to kwota 852.388,61zł. Taka sytuacja powodowała 

ograniczanie płynności finansowej zakładu, skutkiem czego były trudności m.in. 

ze spłatą zobowiązań. 

Mieroszowskie Centrum Kultury  

Dotacja w 2010r. jaka została przekazana przez Urząd Miejski w Mieroszowie na 

działalność MCK i Biblioteki to kwota 1.202.979zł, tj. 100% wykonania planu. 

Jak wynika z przedstawionych przez MCK informacji, w roku 2010 w porównaniu 

z analogicznym okresem roku ubiegłego zmniejszyła się sprzedaż usług o kwotę 

23.424,22zł, zwiększyły się przychody o 142.367,45zł, przy wzroście kosztów 
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o 115.072,13zł. Wypracowano wynik finansowy w kwocie 29.151,35zł w porównaniu 

z analogicznym okresem roku ubiegłego 1.856,03 zł. 

Wzrost kosztów to wynik utrzymywania kompleksu sportowego ORLIK 2012 oraz 

Hali widowiskowo – sportowej przy ul. Hożej w Mieroszowie. 

Analizując należności i zobowiązania wyraźnie wynika, że w 2010r.w porównaniu do 

lat ubiegłych znaczenie zmniejszył się stan zobowiązań o 40.774zł  przy niewielkim 

przyroście należności o kwotę 5.317zł. 

Na zakończenie pragnę podkreślić iż  budżet 2010 roku był wyrazem realizacji zadań 

publicznych, do których wykonywania Gmina została zobowiązana na mocy 

obowiązujących przepisów. 

Przy realizacji wydatków z budżetu w 2010 roku przestrzegana była zasada, która 

zapewniała stałe i nieprzerwane wykonywanie obligatoryjnych zadań własnych oraz 

funkcjonowanie wszystkich jednostek gminy. 

Również w miarę posiadanych środków wspieraliśmy podmioty nie zaliczone  

do sektora finansów publicznych, które realizowały cele publiczne na terenie naszej 

gminy. 

Założenia budżetowe przyjęte na początku roku i korygowane przez cały 2010 były 

ambitne a ich realizacja to uzyskanie wskaźnika 94,8 % po stronie dochodów  

i  92,9 % po stronie wydatków,  co moim zdaniem należy ocenić pozytywnie”. 

a)Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat 

odczytał  opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu 

finansowym i sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2010r. oraz 

informacją o stanie mienia jednostki. 

 

Powyższa opinia stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

b) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz odczytała opinię 

Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów oraz 

informacją o stanie mienia jednostki, informując iż opinia jest pozytywna. 
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Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Mieroszów za 2010r. zostało zaopiniowane pozytywnie 5 głosami „za”. 

 

c) Opinia Komisji Ogólnej o sprawozdaniu finansowym i sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy Mieroszów za 2010r. i informacją o stanie mienia jednostki. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy  

Mieroszów za 2010r. było przedmiotem obrad Komisji i  zostało zaopiniowane 

pozytywnie. 

 

d) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz odczytała 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia  absolutorium Burmistrzowi 

Mieroszowa, informując że wniosek został przyjęty przez członków Komisji 5 głosami 

„za’ ( jednogłośnie). 

Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

e) Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat odczytał opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

lub nieudzielania absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa. 

Opinia RIO stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 

 

f) Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad sprawozdaniem 

finansowym wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 

2010r. i informacją o stanie mienia jednostki. 

 

W dyskusji głos zabrali :  

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że plan dochodów i wydatków  w takcie roku 

jest zmieniany uchwałami i na koniec roku wychodzi, że dochody równoważą się 
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z wydatkami a jest to nie prawda ponieważ plan na styczeń uchwalony na początku 

roku jest inny niż na koniec roku. To nie jest rzeczywisty obraz. 

 

Burmistrz Mieroszowa w odniesieniu do powyższej odpowiedzi poinformował, że 

budżet jest planem po stronie dochodów i wydatków. Ten plan jest realizowany na 

przestrzeni całego roku i ulega zmianie. Ustawodawca zezwolił na wprowadzanie 

zmian i opisał kompetencje organów w zakresie dokonywania tych zmian tj. co należy 

do organu stanowiącego, a co do organu wykonawczego. Dlatego budżetu nie można 

rozpatrywać w kategorii, że plan uchwalony na początku roku jest taki sam jak na 

koniec roku ponieważ jest wiele uwarunkowań, które powodują na przestrzeni całego 

roku zmiany np. środki pomocowe, zmienna sytuacja jeśli chodzi o gospodarkę 

nieruchomościami, zbywanie majątku gminy i inne. 

 

g)Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010r. 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2010r.  

 

W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt 

uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIV/51/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010r. wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy Mieroszów za 2010r. została podjęta 14 głosami „za” 

wszystkich obecnych na sali podczas głosowania. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

h)Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa 

omówił Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat  informując, 

że Zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych organ stanowiący jednostki 

samorządowej w terminie do 30 czerwca następującego po roku sprawozdawczym 

podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium po zapoznaniu się ze sprawozdaniem 
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z wykonania budżetu gminy wraz z opinią regionalnej izby obrachunkowej o tym 

sprawozdaniu, sprawozdaniem finansowym jednostki samorządu terytorialnego, 

informacją o stanie mienia komunalnego i stanowiskiem komisji rewizyjnej. Uchwałę 

w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady gminy. 

Regionalna Izba Obrachunkowa we Wrocławiu Zespół w Wałbrzychu 

zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2010 r., 

co zostało wyrażone w Uchwale Składu Orzekającego RIO. Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej w Mieroszowie  wydała pozytywną opinię w sprawie sprawozdania 

finansowego jednostki samorządu terytorialnego za 2010 r. wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2010 r. oraz wystąpiła z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 r. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej pozytywnie zaopiniowała Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Uchwale Składu Orzekającego RIO. 

Następnie przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie informując że zgodnie z § 81 Statutu Gminy Mieroszów będzie to 

głosowanie jawne imienne tj. Radni wyczytani z listy opowiedzą się „za” podjęciem 

uchwały,  będą „przeciw” lub ”wstrzymają się” od głosu. 

 

Za podjęciem uchwały głosowali Radni: Maria Chmielnicka, Dorota Błażejowska, 

Piotr Brzęcki, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Marcin Komorowski, Agnieszka 

Kozłowska, Agnieszka Mądrzak Wendycz , Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna 

Pichowicz, Michał Sowa, Katarzyna Ubik, Ryszard Sierakowski, Mieczysław Wujda. 

 

Uchwała Nr XIV/52/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie, z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa została podjęta 15 

głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Burmistrz złożył podziękowania za udzielone absolutorium za 2010r. poinformował 

również, ze ta ocena odnosi się do osoby Burmistrza bo taka jest procedura, ale za 

wszystkimi osiągnięciami stoją ludzie, również rada, z którą organ wykonawczy 
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współpracuje. Burmistrz podziękował również Z-cy Burmistrza – Pani Dorocie 

Bekier, Pani Skarbnik Gminy, Z-cy Skarbnika, kierownikom referatów, pracownikom 

urzędu, dyrektorom i kierownikom jednostek organizacyjnych gminy. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do tego protokołu. 

 

Ad.14.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie powołania 

Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników Sądu Rejonowego 

w Wałbrzychu na kadencję w latach 2012-2015 omówił Burmistrz Mieroszowa – 

Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że w związku z upływem kadencji 

dotychczasowych ławników, zgodnie z art.160 §1 ustawy  z dnia 27 lipca 2001r. - 

Prawo o ustroju sądów powszechnych (tj. Dz. U. z 2001r. Nr98, poz.1070 z późn. zm.) 

do kompetencji rady gminy należy wybór ławników do sądów okręgowych oraz do 

sądów rejonowych. 

Na podstawie art.161 w/w ustawy Kolegium Sądu Okręgowego w Świdnicy ustaliło 

dla Gminy Mieroszów, liczbę 4 ławników do Sądu Rejonowego w Wałbrzychu, 

do Wydziału rodzinnego i Nieletnich – 2 oraz do Wydziału Pracy - 2 na kadencję 

w latach 2012 - 20015. 

Zgodnie z art.163 §2 ustawy z dnia 27 lipca 2001r. - Prawo o ustroju sądów 

powszechnych, przed przystąpieniem do wyborów rada gminy powołuje zespół, który 

przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, 

w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 

W związku z powyższym podjęcie przedmiotowej uchwały jest konieczne  

ze względu na przepis obligujący radę do wykonania zadania określonego uchwałą. 

Ponadto Burmistrz Mieroszowa przypomniał, że na Komisji Ogólnej zostało 

zaproponowanych trzech kandydatów w osobach : 

1. Pani Maria Chmielnicka, 

2. Pan Henryk Mizera, 

3. Pani Katarzyna Ubik, 

a ze strony Urzędu Pani Beata Brzezińska – Kierownik Referatu Organizacyjno – 

Prawnego i Obsługi Interesantów. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały  został zaopiniowany pozytywnie. Tym samym Komisja Ogólna 

zaakceptowała wspomnianych przez Burmistrza kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje 

w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał go pod głosowanie.  

 

Uchwała Nr XIV/53/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie powołania Zespołu do spraw opiniowania kandydatów na ławników Sądu 

Rejonowego w Wałbrzychu na kadencję w latach 2012-2015 została podjęta 15 

głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do tego protokołu. 

 

Ad.15.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie ustalenia opłaty 

za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych omówił Burmistrz Mieroszowa 

– Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że w dniu 4 kwietnia 2011 roku weszła 

w życie ustawa z dnia 04 lutego 2011 roku o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 (Dz. 

U. Nr 45, poz. 235). Ustawa określa  zasady organizowania i funkcjonowania opieki 

nad dziećmi w wieku do lat 3, warunki świadczonych usług, kwalifikacje osób 

sprawujących opiekę, zasady funkcjonowania opieki oraz nadzór nad warunkami 

i jakością sprawowanej opieki. Opieka nad dziećmi wieku do lat 3 może być 

organizowana w formie żłobka lub klubu dziecięcego, a także sprawowana przez 

dziennego opiekuna oraz nianię. Opieka w żłobku jest sprawowana nad dziećmi 

w wieku od ukończenia 20 tygodnia życia, a w klubie dziecięcym od ukończenia 

1 roku życia.  
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Zgodnie z art. 26 ustawy z dnia 4 lutego 2011 roku o opiece nad dziećmi  

w wieku do lat 3 (Dz. U. Nr 45, poz.  235), prowadzenie żłobka lub klubu dziecięcego 

wymaga wpisu do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, prowadzonego przez 

Burmistrza Mieroszowa. Rejestr jest jawny i podlega publikacji w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Mieroszowie. Przed dokonaniem wpisu 

do rejestru Burmistrz Mieroszowa dokonuje wizytacji lokalu w celu ustalenia czy 

zapewnione są bezpieczne i higieniczne warunki wychowania i opieki nad dziećmi. 

Burmistrz może odmówić wpisu do rejestru w przypadku, gdy podmiot nie spełnia 

warunków wymaganych do utworzenia   i prowadzenia żłobka i klubu dziecięcego. 

Zgodnie z art. 33 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 04 lutego 2011 roku o opiece nad dziećmi 

w wieku do lat 3 (Dz. U. Nr 45, poz. 235) Rada Miejska w Mieroszowie w drodze 

uchwały ustala wysokość opłaty za dokonanie wpisu do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych. Wysokość opłaty nie może być wyższa niż 50% minimalnego 

wynagrodzenia za pracę ustalonego zgodnie  z ustawą z dnia 10 października 2002 

roku o minimalnym wynagrodzeniu za pracę. 

Zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 05 października 2010 roku  

w sprawie wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę w 2011 roku wynosi ono 

1.386,00PLN (słownie: jeden tysiąc trzysta osiemdziesiąt sześć 00/100). Zgodnie 

z projektem uchwały oplata wyniesie 70,00PLN (słownie: siedemdziesiąt 00/100). 

Zmiany w rejestrze oraz wykreślenie z rejestru są z mocy ustawy zwolnione z opłaty. 

Wpis do rejestru podlega opłacie, która stanowi dochód własny gminy. Wejście 

w życie powyższej uchwały w przypadku utworzenia żłobków lub klubów dziecięcych 

spowoduje wzrost dochodów gminy. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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Uchwała Nr XIV/54/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie ustalenia opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych została 

podjęta 14 głosami „za” ( obecnych na sali podczas głosowania). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do tego protokołu. 

 

Ad.16.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXIX/212/05 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 marca 2005r. 

dotyczącej określenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mieroszów omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, iż w związku 

z nowelizacją przepisów ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty 

(Dz.U. z 2004 roku Nr 256, poz.2572 z późn. zmianami) uczniom szkół publicznych 

i niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych dla młodzieży i dla dorosłych 

oraz słuchaczom publicznych kolegiów nauczycielskich, nauczycielskich kolegiów 

języków obcych i kolegiów pracowników służb społecznych zamieszkałych na terenie 

gminy Mieroszów – do czasu ukończenia kształcenia, nie dłużej jednak niż do 

ukończenia 24 roku życia  przysługuje prawo do pomocy materialnej ze środków 

przeznaczonych na ten cel w budżecie państwa. Pomoc materialna jest udzielana 

uczniom w celu zmniejszenia różnic w dostępie do edukacji umożliwienia 

pokonywania barier dostępu do edukacji wynikających z trudnej sytuacji materialnej 

ucznia.                                                                                                                                            

Zgodnie z art. 90m ust.2 znowelizowanej ustawy o systemie oświaty, pomoc 

materialną o charakterze socjalnym jest zadaniem własnym gminy, które na podstawie 

Uchwały Nr LIII/230/10 z dnia 30.06.2010 r. Rady Miejskiej Mieroszowa wykonywać 

będzie Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 Wobec powyższego, zgodnie z  art.  90f   ustawy  o   systemie   oświaty   przedkładam 

Wysokiej Radzie zmiany do  Uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa Nr XXXIX/212/05 

z dnia 31 marca 2005 r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, 

że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniu Komisji i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w 

tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIV/56/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/212/05 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31 

marca 2005r. dotyczącej określenia regulaminu udzielenia pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mieroszów 

została podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do tego protokołu. 

Ad.17.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2011r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska, przedstawiając proponowany plan: 

L.p. Data komisji Temat posiedzenia 

1. LIPIEC 

1. Informacja o realizacji inwestycji w I półroczu 2011r.  

2. Informacja o polityce promocyjnej gminy i Mieroszowskiego 

Centrum Kultury, przedstawienie podjętych działań w 2010r. i w I 

półroczu 2011r. 

3. informacja o planach zagospodarowania przestrzennego. 

2. SIERPIEŃ 

1. Realizacja budżetu gminy Mieroszów za I półrocze 2011r. – 

sprawozdanie. 

2. Informacja o stanie przygotowań gminnych placówek oświatowych do 
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roku szkolnego 2011/2012. 

3. Omówienie potrzeb  finansowych gminnych placówek oświatowych w 

roku szkolnym 2011/2012. 

3. WRZESIEŃ 

1. Założenia społeczno – gospodarcze budżetu na 2012r.  

2. Potrzeby jednostek organizacyjnych gminy w aspekcie projektu 

budżetu na 2012r.  

3. Wnioski do projektu budżetu na 2012r.  

4. Planowane inwestycje w 2012r.  

5. Sprawozdanie z realizacji  „Akcji Lato” na terenie gminy. 

6. Realizacja zapisów Planu Zagospodarowania Przestrzennego w 

kontekście działalności KSS Bartnica. 

7. Informacja o działaniach związanych z uruchomieniem drugiej 

kopalni surowców skalnych na terenie Rybnicy Leśnej. 

4. 
 

PAŹDZIERNIK 

1. Zaopatrzenie mieszkańców gminy w wodę i odbiór ścieków.  

2. Gospodarka odpadami na terenie gminy.  

3. Informacja o przygotowaniu do „Akcji zima”2011-2012. 

5. LISTOPAD 

1. Projekt budżetu na 2012r.  

2. Podatki i opłaty lokalne na 2012r.  

3. Informacja o realizacji budżetu gminy za trzy kwartały 20011r.  

6. GRUDZIEŃ 1. Plan pracy komisji na I półrocze 2012r.  

2. Uchwalanie budżetu gminy Mieroszów na 2012r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje 

w tym punkcie. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz, zauważył że należy wykreślić 

w miesiącu lipcu pkt. 3 informacja o planach zagospodarowania przestrzennego 

ponieważ ten temat był omawiany na ostatnim posiedzeniu Komisji Ogólnej. 

Radna – Pani Dorota Błażejowska złożyła wniosek o wprowadzenie w miesiącu 

lipcu pkt. 3 tj. informacja na temat części wypracowanych stanowisk w sprawie 

reorganizacji  placówek oświatowych na terenie gminy Mieroszów. 

 

Wniosek został przyjęty 12 głosami „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 
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W związku z zakończeniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej 

– Pan Ryszard Gubernat odczytał projekt uchwały z uwzględnieniem zgłoszonych 

poprawek i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIV/56/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie, z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na II półrocze 2011r została 

podjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do tego protokołu. 

 

Ad.18.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz informując, że plan pracy 

przedstawia się następująco : 

L.p Miesiąc Temat posiedzenia 

 

2. 

 

sierpień 

1.Kontrola prawidłowości i celowości wydatkowania środków z  funduszu 

sołeckiego w 2010 roku – sołectwo Unisław Śląski. 

2.Kontrola wydatkowania dotacji przyznanej Mieroszowskiemu Centrum 

Kultury z gminy Mieroszów za 2010r. i I półrocze 2011 ( koszty rodzajowe). 

 

3. 

 

wrzesień   
1.Kontrola sposobu załatwiania spraw w Urzędzie Miejskim pod kątem 

Kodeksu Postępowania Administracyjnego – 2010r. 

 

4. 

 

październik  
1.Celowość wydatkowania środków na krajowe i zagraniczne delegacje Urząd 

Miejski – 2010 r. 

 

5. 
listopad 1.Racjonalność zatrudnienia w Ośrodku Pomocy Społecznej – lata 2009-2011.  

 

6. 

 

grudzień 
1.Kontrola decyzji o odroczeniach, umorzeniach i zwolnieniach – styczeń 2010 

– listopad 2011r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie oraz 

zaproponował aby Komisja Rewizyjna w miesiącu sierpniu zajęła się tematem 
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wydatkowania dotacji przyznanej Mieroszowskiemu Centrum Kultury z budżetu 

gminy za 2010r. i I półrocze 2011r. ( koszty rodzajowe ). 

 

Propozycja Przewodniczącego została przyjęta jednogłośnie. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady 

Miejskiej  odczytał projekt uchwały z uwzględnieniem zmian i poddał pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIV/57/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z 30 czerwca 2011r. 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2011r. została 

podjęta 14 głosami „za”( obecnych na Sali podczas głosowania ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do tego protokołu. 

Ad.19.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2011 przedstawił Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Mieroszowie : 

1. Sprawozdanie z realizacji budżetu w pierwszym półroczu 2011r. 

2. Założenia społeczno – gospodarcze budżetu na 2012r.  

3. Planowane inwestycje w 2012r.  

4. Projekt budżetu na 2012r. 

5. Uchwalenie budżetu na 2012r.  

6. Informacja o realizacji budżetu gminy za trzy kwartały 2011r. 

7. Plany zagospodarowania przestrzennego. 

8. Informacja o stanie przygotowań szkół do roku szkolnego 2011/2012. 

9. Plany pracy Komisji  na I półrocze 2012r. 

10. Plan pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2012r.  

11. Podatki i opłaty lokalne. 

12. Gospodarka odpadami na terenie Gminy Mieroszów. 

13. Gospodarka wodno – ściekowa na terenie Gminy Mieroszów. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIV/58/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 30 czerwca 2011r. 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Mieroszowie na II półrocze 

2011r. została podjęta 14 głosami „za” ( obecnych na sali podczas głosowania ). 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do tego protokołu. 

 

Ad20.Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych 

przeprowadzonych w zakresie działań w kierunku uzyskania przez Sokołowsko 

statusu uzdrowiska omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna 

Pichowicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje 

w tym punkcie. 

 

Burmistrz Mieroszowa w odniesieniu do protokołu poinformował, że brak działań 

w 2010r. w kierunku pozyskania przez Sokołowsko statusu uzdrowiska wynikał 

z faktu, iż gmina zleciła Panu dr Dębrzyńskiemu zajęcie się istniejącym odwiertem, 

to wymagało wielu działań i czasu a zakończyło się fiaskiem ponieważ monitoring 

wykazał, że z uwagi na długi okres od wykonania tego odwiertu do dnia dzisiejszego 

odwiert uległ deformacji. W związku z tym zapadła decyzja żeby pójść w kierunku 

nowego odwiertu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz zauważyła, 

że Komisja Rewizyjna zapoznała się z dokumentacją, z których wynika, że raport 

z prac przeprowadzonych przy  nieczynnym otworze studziennym 5b w miejscowości 

Sokołowsko został opublikowany we wrześniu 2009r. Są tam wnioski zaczopowania 
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otworu i dalszego postępowania później w dokumentacji była przerwa stąd wniosek 

Komisji. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że nie jest udokumentowany fakt, że Pan 

dr Dobrzyński wrócił po raz drugi ze swoim zespołem w roku 2010. 

 

Więcej uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych 

w zakresie działań w kierunku uzyskania przez Sokołowsko statusu uzdrowiska  

stanowi załącznik nr 19 do tego protokołu. 

 

Ad.21.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował, że na poprzedniej sesji nie było zadanych 

pytań. 

 

Ad.22.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

W odniesieniu do wniosku Radnej – Pani Justyny Pichowicz w sprawie 

zamieszczania sprawozdań Burmistrza na stronach BIP, Burmistrz Mieroszowa – 

Pan Andrzej Laszkiewicz poinformował, że będzie to realizowane. 

 

Na pytanie Radnej – Pani Marii Chmielnickiej w sprawie spotkania dotyczącego linii 

PKP, odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa informując, że pierwsze spotkanie 

odbyło się z inicjatywy Hetmana Hradeckiego w Republice Czeskiej. Została tam 

zaprezentowana koncepcja funkcjonowania kolei turystycznej, która obejmowała 

część Republiki Czeskiej i część polską z uwzględnieniem obszaru powiatu 

wałbrzyskiego, nowo rudzkiego i kłodzkiego. Pierwsze spotkanie wskazywało na to, 

że połączenie odbywałoby się w układzie pętli zaczynając od Mieroszowa przez 

Wałbrzych, Nową Rudę, Tłumaczów, Bromow, Mezimesti. Żeby taka pętla mogła 

zaistnieć konieczne jest wykonanie odcinka ponad 2 km, przy czym 1,2 km po stronie 
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polskiej. W związku z tym należałoby wykonać studium wykonawcze po stronie 

polskiej i czeskiej. Konkluzją spotkania była, taka, że należałoby rozwiązać po stronie 

polskiej problem brakujących torów. Dlatego Burmistrz Radkowa podjął się 

organizacji spotkania, w którym uczestniczyli dyrektorzy departamentu Urzędu 

Marszałkowskiego, radni Sejmiku Dolnośląskiego, przedstawiciele kolei. Ze spotkania 

wynikało, że to Burmistrz Radkowa i Starosta Otowic mają się zająć tym tematem. 

Spotkało się to z negatywną oceną Konsula czeskiego, który powiedział, ze jest to 

zadanie, które wychodzi poza granice działań samorządów. W związku z tym, 

wnioskowano o to, żeby tematem zajęła się służba Marszałka. Ponadto jest również 

kwestia działań linii przewozowych. Na razie powrót do linii pasażerskich Mieroszów 

Wałbrzych jest niemożliwy ponieważ istnieje obawa, że te linie nie będą 

ekonomiczne. 

 

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Roberta Gałązki do kogo należy 

nieskoszona część boiska na osiedlu górniczym odpowiedzi udzielił Burmistrz 

Mieroszowa, informując że nie jest to teren gminy. Do gminy należy droga, którą 

przekazał Starosta pozostała część leży w gestii Spółki Restrukturyzacji Kopalń. 

Gmina ze swojej strony może wystąpić do Spółki z prośba o podjęcie działań 

związanych z porządkowaniem terenu. 

 

W odpowiedzi na zapytania Radnego – Pana Piotra Borzęckiego Burmistrz 

Mieroszowa poinformował, że dokumentacja ścieżki rowerowej przewiduje 

oznakowanie wyłączenia z ruchu pojazdów ale w związku z tym, że znajduje się tam 

kompleks gruntów rolnych będzie dopuszczony ruch sprzętu rolniczego bo jest to 

jedyna droga dojazdowa do tego obszaru. Utrzymanie porządku na tej drodze będzie 

odbywać się na takiej samej zasadzie jak w przypadku dróg publicznych. 

Temat mostu przy ul. Mickiewicza w dalszym ciągu nie jest załatwiony przez powiat 

wałbrzyski. Wszystkie dokumenty wskazują, że jest to ciąg drogi powiatowej. 

Brakowało tam tylko podziałów geodezyjnych, ale to zostało już zrealizowane.  

Prace przy placu zabaw w miejscowości Łączna są związane z uwagami sołectwa co 

do elementów wykonania. Inwestor wprowadza poprawki po zimie. 
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Rada nadzorcza spółki wynika z umowy notarialnej założenia spółki. Rada składa się 

z trzech osób i zarząd jest jednoosobowy w tym przypadku prezes, który będzie 

powoływał prokurenta spośród pracowników. Jeżeli chodzi o koszty związane z radą 

nadzorczą to przepis mówi, że posiedzenie ma się odbywać raz na kwartał. Koszt 

posiedzenia na trzy osoby to 1 700 brutto. 

 

W odpowiedzi na zapytanie Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej Burmistrz 

Mieroszowa poinformował, że za czyszczenie rzeki odpowiada zarządca, w tym 

przypadku RZGW we Wrocławiu oddział w Kłodzku. Gmina w tej sprawie prowadzi 

korespondencje i rozmowy. W przyszłym tygodniu ma się odbyć komisja inspektoratu 

z Kłodzka. 

 

W odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącego Rady Miejskiej – Pana Ryszarda 

Gubernata, Burmistrz Mieroszowa poinformował, że jeżeli na Komisji będzie 

omawiany temat funkcjonowania spółki to oczywiście władze spółki będą 

uczestniczyć w tym spotkaniu. Jeżeli jest taka potrzeba to można zapoznać się cv tych 

osób, są do wglądu w Urzędzie. 

 

Ad.23.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz odniósł się do zapytań 

złożonych przez Radnych na posiedzeniu Komisji Ogólnej w temacie zamknięcia 

stacji benzynowej w Mieroszowie. W odpowiedzi na apel Radnych i Burmistrza PKN 

Orlen poinformował, że stacja paliw w Mieroszowie jest obiektem 

wyeksploatowanym, nie spełnia wymogów i zgodnie literą rozporządzeń powinna być 

zmodernizowana lub zamknięta. Modernizacja wymaga nakładów rzędu kilku 

milionów złotych. To z kolei kłóci się z rachunkiem ekonomicznym. Potencjał 

sprzedażowy nie gwarantuje zwrotu poniesionych nakładów. W tej sytuacji PKN 

Orlen jest zmuszony ten obiekt zlikwidować. Decyzja o tym została poprzedzona 

wizją lokalną oraz oceną stanu technicznego urządzeń i obiektów, które wykazały, że 

obiekt spełnia wymagania eksploatacyjne i nie wpływa na bezpieczeństwo obsługi. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że w piśmie przedstawionym przez 

Burmistrza nie ma ani słowa o nieczynnej stacji paliw w Golińsku, która również 

należy do koncernu PKN Orlen. Jedynym wyjściem z tej sytuacji jest sprowadzenie 

telewizji. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier w odniesieniu do zapytania w sprawie 

naprawy dróg dojazdowych w Unisławiu Śląskim poprzez wypełnienie dziur 

kamieniem poinformowała, że prace zostały rozpoczęte i będą nadal kontynuowane. 

Jeśli chodzi o kratkę ściekową w kanalizacji deszczowej na drodze krajowej to zostało 

zgłoszone do zarządcy z przypomnieniem o konieczności uzupełnienia. 

Brak barier wzdłuż rzeki w Unisławiu Śląskim. W tym roku gmina zleciła wykonanie 

dokumentacji technicznej na remont całego odcinka od nowego mostu poprzez 

odcinek obok tartaku i dalej do wylotu, do drogi krajowej to jest około 900 metrów 

drogi. Między innymi w dokumentacji będzie przewidziane wykonanie barierek. Bez 

dokumentacji gmina nie może tego zrealizować ponieważ jest to ważna konstrukcja 

związana z bezpieczeństwem. 

Ulica Malinowa zostanie posprzątana w najbliższym czasie. To nie będzie sprzątanie 

po zimie tylko po kolejnych opadach, które powodują naniesienie na drogę piasku. 

Jeśli chodzi o remont muru oporowego przy ul. Dolnej to okazuje się, że koszt 

remontu tego muru jest dość znaczny i znajduje się na terenie wspólnoty 

mieszkaniowej. Dlatego wchodzi w grę  finansowanie przez osoby fizyczne. Gmina 

chce doprowadzić do sytuacji wydzielenia muru, tak żeby przypisać go do pasa 

drogowego jako zabezpieczenie drogi. Tutaj pojawia się kolejny problem bo jest 

potrzebne postępowanie spadkowe, a opór osób fizycznych powoduje, że gmina 

będzie musiała przejąć tą sprawę w całości, żeby doprowadzić do końca postępowanie 

spadkowe. 

 

24.Zakończenie obrad. 

 



 44

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Ryszard Gubernat zamknął XIV sesję Rady Miejskiej i podziękował wszystkim za 

przybycie. 

 

Protokołowała :  

Agnieszka Podgórska  

 


